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a les entitats que han enviât representado, a 
l’Ateneu Barcelonés, per haver acollit el Sindicat 
en el seu local i a tots els reunits per la seva as- 
sistència, i, sense altre assumpte, dona per dosa 
aquesta sessió inaugural per continuar l’Assem
blea a les deu de la vetlla en el local social del 
Sindicat.

(Publiquem en altre Hoc les quartilles llegides 
pel Dr. Puig i Sais en aquesta sessió inaugural.)

H* ♦ ¡i:

Presidint el Dr. Puig i Sais i actuant de Se
cretan el Dr. Abelló, amb assistència deis com- 
panys al principi esmentats, per la condició que 
s’expressa, i essent les deu hores i trenta minuts 
de la vetlla del dia 27 de novembre del propi any 
1926, es repren l’Assemblea de Delegáis.

El Président ordena la lectura de la convoca
toria i així es verifica.

A continuació, la presidéncia justifica i ex
plica per quins motius s’ha hagut d’aj ornar fins al 
novembre l’Assemblea que reglamentàriament 
s’havia de celebrar el mes de maig o juny, per la 
quai cosa s’ha fet us de l’article transitori deis 
nous Estatuís, i dona compte que, per haver es
tai aprovats aquesls Esïaluls, darreramenl el 
Conseil no ha iingui lemps suficient per a prepa
rar l’Assemblea i amb aquest motiu explica tot 
l’esdevingut amb motiu de la reforma d’Estatuts.

La presidéncia ordena la lectura deis articles 
pertinents de l’Estatut, la qual cosa es verifica.

S ’examinen les Delegacions presentades i s’a- 
proven totes per unanimitat.

La presidéncia dóna compte de què el partit de 
Terrassa no havia nomenat Delegat i, entenent 
que l’Estatut autoritza al Conseil per a fer-ho, 
aquest havia nomenat al Dr. Carrera,,- nomena- 
ment que sotmet a la considerado de l’Assem
blea i que aquesta aprova.

Seguidament dóna compte d’haver invitât per 
acord del Conseil als ponents no Delegats. S ’a- 
prova.

La presidéncia declara haver complert tots els 
tràmits per la celebrado de les Assemblees i, es
sent les 22 hores i 30 minuts del dia 27 de no
vembre de 1926, declara definitivament constitui
da l’Assemblea ordinària de Delegats del Sindi
cat de Metges de l’exercici actual.

Seguidament es passa a l’Ordre del dia.
A continuació, el Dr. Puig i Sais, président, 

posa a discussió la Memoria que s’ha llegit en la

sessió inaugural i amb aquest motiu sotmet a 
l’Assemblea l’acord' del Conseil de celebrar aque
lla sessió en els moments actuals. L ’Assemblea 
per unanimitat aprova el que s’hagi célébrât.

Posada a discussió la Memoria, el Dr. Puja
das, delegat de Lleida, diu que l’Assemblea hau- 
ria de ratificar la seva confiança al Conseil i 
agrair-li la seva actuado majorment per estar en
cara processada la Junta Directiva de l’exercici 
1923-1924. L ’Assemblea subratlla amb aplaudi- 
ments la declaració del Dr. Pujadas.

Sense altra intervenció, la Memoria s’aprova 
per unanimitat.

El Conseil sotmet a l’Assemblea l’acord de la 
sessió del 12 d’agost de 1926, referent al paga- 
ment de les despeses que ocasioni el procès de 
la Junta de 1923, el qual acord s’aprova per una
nimitat.

També sotmet a l’Assemblea l’acord del dia 8 
de juliol de 1926, respecte a les despeses per re- 
dacció del B u t l l e t í ,  el qual acord s’aprova, in- 
tervenint-hi els Drs. Corratge i Comas Camps, 
que proposa que es faculti al Conseil perqué la 
redacció del B u t l l e t í  pugui augmentar el 50  %  

de les tarifes actuals aprovades en virtut d’a- 
quell acord, que també s’aprova.

Acte seguit la presidéncia explica l’esdevingut 
amb la multa governativa per haver acceptat un 
donatiu, abundant en els détails que ha publicat 
el B u t l l e t í , i s’aprova l’actitud del Conseil en 
aquesta qüestió.

Es dóna compte de no haver tractat aquests ex- 
trems en la Memoria per estar destinada a lle- 
gir-se en public, i, després de fer constar tots els 
tràmits i acords de la darrera Assemblea, excepte 
aquells que les circumstàncies ho han impedit, es 
passa a l’examen de comptes.

(Els acords del Conseil sotmesos a la conside
rado de VAssemblea són els següents :)

“El Conseil sotmet a la considerado de l’As
semblea, bo i esperant la ratificado, els següents 
acords que per la seva importancia considera que 
han d’ésser refrendats per l’Assemblea:

“La presidéncia dóna compte d’haver-se con
firmât per l’autoritat ordinaria el processament de 
la Junta del Sindicat de l’exercici 1923-24, ha- 
vent-se ja  notificai als processats...”

“El Conseil delibera sobre aquesta qüestió i 
s’acorda, després de votació en la qual s’han abs- 
tingut els Drs. Puig i Sais, Martí i Abelló, que 
totes les despeses que s’ocasionin pel procès i les


